
Rada Powiatu Wołowskiego

Protokół nr XXXVI
XXXVI Sesja w dniu 29 czerwca 2021 r.

Obrady rozpoczęto 29 czerwca 2021 o godz. l3:30, a zakończono o godz. 16:48 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków.

Obecni:
l. Stanisław Borkowski
2. Janusz Dziarski
3. Artur Fojt
4. Michał Gołąb
5. Bartosz Granat
6. Jarosław Iskra
7. Stanisław Jastrzębski
8. Kamil Jeżyna
9. Janusz Kawalec
10. Wacław Kwiek
11. Maciej Nejman
12. Kazimierz Pakulski
13. Zbigniew Posacki
14. Zbigniew Skorupa
15. JózefSzumilas
16. Urszula Wojtyło
17. Anna Wróbel

1. Otwarcie sesji.

Przewodniczący p. Janusz Kawalec otworzył obrady XXXVI Sesji.

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

P. Starosta Janusz Dziarski w imieniu Zarządu złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad
o rozpatrzenie oraz podjęcie 5 uchwał:

1) w sprawie zmiany uchwały nr XXVIIl17 1120Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie
budżetu Powiatu Wołowskiego na 2021 rok;

2) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Gminie Brzeg Dolny
w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania bieżącego pn.:
"Zmiana stałej organizacji ruchu w Brzegu Dolnym ul. Sienkiewicza" w ramach
zadania zmiana stałej organizacji ruchu w m. Brzeg Dolny w zakresie DW 341 oraz ul.
Sienkiewicza;

3) w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej
w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowie;

4) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół
specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Wołowskiego;

5) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół
specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Wołowskiego.



Glosowano w sprawie:
Rozszerzenie proponowanego porządku obrad o punkt rozpatrzenie projektu oraz podjęcie
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIl/171120 Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie
budżetu Powiatu Wołowskiego na 2021 rok (pkt. 11 porządku obrad).

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, JózefSzumilas, Urszula Wojtyło,
Anna Wróbel

Glosowano w sprawie:
Rozszerzenie proponowanego porządku obrad o punkt rozpatrzenie projektu oraz podjęcie
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Gminie Brzeg Dolny
w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na realizację zadania bieżącego pn.: "Zmiana
stałej organizacji ruchu w Brzegu Dolnym ul. Sienkiewicza" w ramach zadania zmiana stałej
organizacji ruchu w m. Brzeg Dolny w zakresie DW 341 oraz ul. Sienkiewicza (pkt. 12
porządku obrad).

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, JózefSzumilas, Urszula Wojtyło,
Anna Wróbel

Glosowano w sprawie:
Rozszerzenie proponowanego porządku obrad o punkt rozpatrzenie projektu oraz podjęcie
uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej
w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowi e (pkt. 13 porządku obrad).

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, JózefSzumilas, Urszula Wojtyło,
Anna Wróbel
Glosowano w sprawie:
Rozszerzenie proponowanego porządku obrad o punkt rozpatrzenie projektu oraz podjęcie
uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół
specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Wołowskiego (pkt. 14 porządku obrad).
Wyniki glosowania
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ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, JózefSzumilas, Urszula Wojtyło,
Anna Wróbel

Głosowano w sprawie:
Rozszerzenie proponowanego porządku obrad o punkt rozpatrzenie projektu oraz podjęcie
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad udzielania stypendiów dla
uzdolnionych uczniów uczęszczających do szkół prowadzonych przez Powiat Wołowski (pkt.
15 porządku obrad).

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, JózefSzumilas, Urszula Wojtyło,
Anna Wróbel

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad ze zmianami.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło,
Anna Wróbel

3. Przyjęcie protokołów z XXXIII, XXXIV, XXXV sesji.

Przewodniczący p. Janusz Kawalec wyjaśnił, że sesje odbywały się w niedługim czasie po
sobie, stąd nagromadzenie protokołów.
Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania:
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (16)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław

3



Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Urszula Wojtyło, Anna Wróbel
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Józef Szumilas

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji.

Wyniki glosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (16)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Urszula Wojtyło, Anna Wróbel
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Józef Szumilas

Glosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXXV sesji.

Wyniki glosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (16)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Urszula Wojtyło, Anna Wróbel
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Józef Szumilas

4. Wnioski i oświadczenia obywatelskie.

W tym punkcie nie było żadnych zgłoszeń.

5. Przedstawienie raportu o stanie Powiatu Wołowskiego za 2020 rok.

Sekretarz p. Andrzej Nejman przedstawił raport o stanie Powiatu Wołowskiego za 2020 rok.

a) Debata nad raportem o stanie Powiatu Wołowskiego.

Głos zabrał p. Michał Gołąb, który przedstawił stanowisko klubu radnych Porozumienie
Powiatowe Wspólnota wobec przedstawionego raportu oraz udzielenia wotum zaufania dla
Zarządu Powiatu Wołowskiego. Radni PPW podtrzymują swój krytyczny stosunek względem
oceny pracy przewodniczącego Zarządu p. Janusza Dziarskiego.
Radny zauważył, że raport ma ponad 100 stron i ma o wiele lepszą formę niż w latach
poprzednich, że odniesiono się w nim do lat ubiegłych. Stwierdził, że najważniejsze kwestie
to służba zdrowia i bezpieczeństwo publiczne. Temat służby zdrowia był zdominowany przez
planowane przeniesienie oddziału wewnętrznego z Wołowa do Brzegu Dolnego, co wg
radnego Gołębia będzie stanowić utrudnienie w dostępie do świadczeń medycznych dla części
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mieszkańców. P. Gołąb stwierdził, że brak jest spójności polityki oświatowej, tymczasem
wydatki oświatowe to ponad połowa budżetu. Wg radnego wzrost środków na administrację
nie przekłada się na wzrost środków pozyskiwanych z zewnątrz. Z wyżej wymienionych
powodów radni PPW będą głosować przeciw udzieleniu wotum zaufania Zarządowi Powiatu
Wołowskiego.

Następnie głos zabrał p. Kamil Jeżyna. Wskazał, ze Rada Powiatu w dalszym ciągu nie
korzysta z uprawnienia do określenia ram raportu. Oczekuje od Przewodniczącego Rady
działania w tym zakresie, gdyż ma on jednoosobową inicjatywę uchwałodawczą.
Zgłosił również uwagi do informacji nt. przekazania dróg powiatowych gminom oraz pytał
o sprawę ZSS w Lubiążu.

P. Starosta poprosił o odpowiedź w kwestii dróg wicestarostę Jarosława Iskrę.

Wicestarosta wskazał, że w 2020 trwały prace nad ustaleniem, jakie odcinki dróg przekazać
gminom. Wskazał, jakie odcinki przekazano w 2020 i 2021 roku. W ostatnim czasie wyszło
pismo do wójt Gminy Wińsko odnośnie przekazania drogi w Białkowie. Proces w zakresie
uporządkowania infrastruktury drogowej będzie nadal realizowany.

P. Starosta odniósł się do pytania o ZSS w Lubiążu, informując, że trwają rozmowy na
ministerialnym szczeblu odnośnie tej szkoły.

P. Kamil Jeżyna (ad vocem) odnosząc się do treści raportu, oznajmił, że widzimy wszyscy
jaki jest stan dróg. Radny stwierdził, że w opinii wojewody w sprawie wniosku Gminy
Wińsko o zmianę powiatu można przeczytać, że Rada Powiatu nie wyraziła w terminie
ustawowym opinii w zakresie tej zmiany.

P. Bartosz Granat z PPW powiedział, że nie mógłby zagłosować inaczej niż przeciw
udzielenia wotum zaufania, gdyż nie wie, jak miałby to wytłumaczyć mieszkańcom.

Sekretarz p. Andrzej Nejman wyjaśnił, iż w piśmie od wojewody jest wyraźnie zaznaczone,
że jest to opinia Wójt Wińska.

Do głosów krytyki przyłączył się radny Maciej Nejman, który zarzucił, że gmina Wińsko
wycofała się ze spółki peM, a działania wokół przeniesienia oddziału wewnętrznego mogą
doprowadzić do wyjścia Gminy Wołów. Zarzucił brak działań rozwojowych, jak stworzenie
komunikacji powiatowej czy utworzenie biura paszportowego.

P. Urszula Wojtyło dołączyła do wystąpień radnych Porozumienia Powiatowego Wspólnota,
krytykując działania Zarządu w 2020 r.

b) Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla
Zarządu Powiatu Wołowskiego.

Przewodniczący oznajmił, iż projekt uchwały był przedmiotem wspólnego posiedzenia
komisji.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna
poinformował, iż opinia komisji jest pozytywna.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych p. Anna Wróbel
poinformowała, iż opinia komisji jest pozytywna.
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Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej p. Stanisław Jastrzębski
poinformował, iż opinia komisji jest pozytywna.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji p. Stanisław Borkowski poinformował,
iż opinia komisji jest pozytywna.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Bartosz Granat poinformował, iż opinia komisji jest
pozytywna.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla
Zarządu Powiatu Wołowskiego.

Wyniki glosowania
ZA: 10, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (lO)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski,
Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Zbigniew Skorupa, Józef Szumi las, Anna Wróbel

PRZECIW (7)
Michał Gołąb, Bartosz Granat, Kamil Jeżyna, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew
Posacki, Urszula Wojtyło

6. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia
sprawozdania finansowego Powiatu Wołowskiego za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem
z wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 2020 rok.

Głos zabrała p. Beata Sadowska, która przedstawiła sprawozdanie finansowe Powiatu
Wołowskiego za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu
Wołowskiego za 2020 rok. Sprawozdania zostały omówione na wspólnym posiedzeniu
komisji, są opublikowane na stronie BlP Powiatu Wołowskiego.

P. Przewodniczący przypomniał, iż 28 kwietnia z Skład Orzekający Regionalnej Izby
Obrachunkowej we Wrocławiu podjął uchwałę w sprawie opinii o rocznym sprawozdaniu
finansowym Powiatu Wołowskiego. Opinia tajest pozytywna.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia
sprawozdania finansowego Powiatu Wołowskiego za 2020 rok wraz ze sprawozdaniem
z wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 2020 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (lO)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski,
Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Zbigniew Skorupa, JózefSzumilas, Anna Wróbel
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Michał Gołąb, Bartosz Granat, Kamil Jeżyna, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew
Posacki, Urszula Wojtyło

7. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu
Wołowskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 2020 rok.

Przewodniczący oznajmił, iż Komisja Rewizyjna przedłożyła w RIO wniosek o udzielenie
absolutorium Zarządowi Powiatu Wołowskiego za rok 2020, Skład Orzekający RIO podjął
uchwałę pozytywnie opiniującą przedmiotowy wniosek.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu
Wołowskiego absolutorium z tytułu wykonania budżetu Powiatu Wołowskiego za 2020 rok.

Wyniki glosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (lO)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Jarosław Iskra, Stanisław Jastrzębski,
Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Zbigniew Skorupa, JózefSzumilas, Anna Wróbel
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Michał Gołąb, Bartosz Granat, Kamil Jeżyna, Maciej Nejman, Kazimierz Pakulski, Zbigniew
Posacki, Urszula Wojtyło

Przewodniczący zarządził Itl-minutowq przerwę w obradach Rady Powiatu Wołowskiego.

Przewodniczący wznowił obrady.

8. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Powiatowej Strategii
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2021-2030".

Głos zabrała p. Małgorzata Tkaczyk - kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Wołowie, która przedstawiła projekt uchwały.
Zgodnie z art. 19 pkt l ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (tj. Dz. U.
z 2020 r. poz. 1876 ze zm.), do zadań własnych powiatu należy opracowanie i realizacja
powiatowej strategii rozwiązywania problemów społecznych, ze szczególnym
uwzględnieniem programów pomocy społecznej, wspierania osób niepełnosprawnych i
innych, których celem jest integracja osób i rodzin z grup szczególnego ryzyka - po
konsultacji z właściwymi terytorialnie gminami. W związku z tym, iż upłynął termin
obowiązywania Strategii przyjętej Uchwałą Rady Powiatu na lata 2011-2020 należy przyjąć
nową do realizacji, opracowaną zgodnie z bieżącymi potrzebami. Strategia służyć będzie
wypracowaniu właściwych dla powiatu wołowskiego systemów wsparcia uruchomionych
w wypadku pojawienia się problemów społecznych lub wówczas, gdy jednostka lub grupa
znajdzie się w trudnej sytuacji życiowej, której przezwyciężenie wykracza poza ich własne
środki, możliwości i uprawnienia.
"Powiatowa Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2021-2030" poddana
została konsultacjom społecznym w terminie od 05-26.05.2021 r. poprzez zamieszczenie na
stronie www.powiatwolowski.pl i www.pcprwolow.pl oraz przesłanie e-mail do trzech
ośrodków pomocy społecznej i gmin oraz zawieszenie na tablicy ogłoszeń w PCPR.
W powyższym terminie nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski dotyczące Strategii.
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Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej p. Stanisław Jastrzębski
poinformował, iż opinia komisji jest pozytywna.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia "Powiatowej Strategii
Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2021-2030".

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumi las, Urszula Wojtyło,
Anna Wróbel

9. Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadań
z zakresu administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia kwalifikacji
wojskowej w 2021 roku.

Starosta p. Janusz Dziarski przedstawił uzasadnienie projektu uchwały.
Przyjmuje się do wykonania zadania z zakresu administracji rządowej, określone wart. 30
ust. 4 ustawy z dnia 21 listopada 1967 roku o powszechnym obowiązku obrony
Rzeczypospolitej Polskiej (tekst jednolity: Dz.U. z 2021 roku, poz. 372) polegające na
zleceniu podmiotom leczniczym przeprowadzania na potrzeby powiatowych i wojewódzkich
komisji lekarskich badań specjalistycznych, w tym psychologicznych, oraz obserwacji
szpitalnej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej w 2021 roku.

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej p. Stanisław Jastrzębski
poinformował, iż opinia komisji jest pozytywna.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadań
z zakresu administracji rządowej dotyczących przygotowania i przeprowadzenia kwalifikacji
wojskowej w 2021 roku.

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: O,WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O,NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, JózefSzumilas, Urszula Wojtyło,
Anna Wróbel

10. Przedstawienie Raportu z wykonania "Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu
Wołowskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku 2024" za lata 2018-2019.

Przewodniczący p. Janusz Kawalec poinformował, iż raport został radnym przesłany do
zapoznania się. Następnie poprosił p. Annę Rygielską - kierownika Wydziału Środowiska,
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Rolnictwa i Leśnictwa w Starostwie Powiatowym w Wołowie o krótkie przedstawienie
raportu.

Głos zabrała p. Anna Rygielska, która wskazała, że raport przygotowała firma Albeko przy
udziale pracowników Wydziału. Następnie p. A. Rygielska opisała zawartość raportu.
P. J. Kawalec otworzył dyskusję. Rada Powiatu została zapoznana z wykonania "Programu
Ochrony Środowiska dla Powiatu Wołowskiego na lata 2017-2020 z perspektywą do roku
2024" za lata 2018-2019.
Wobec braku pytań przystąpiono do kolejnego punktu.

11. Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały
nr XXVIV171/20 Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na
2021 rok.}

P. Beata Sadowska przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna
poinformował, iż opinia komisji jest pozytywna.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/171120
Rady Powiatu Wołowskiego w sprawie budżetu Powiatu Wołowskiego na 2021 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (16)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Kazimierz
Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, JózefSzumilas, Urszula Wojtyło, Anna
Wróbel
WSTRZYMUJĘ SIĘ (l)
Maciej Nejman

12. Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na udzielenie pomocy finansowej Gminie Brzeg Dolny w formie dotacji celowej z
przeznaczeniem na realizację zadania bieżącego pn.: "Zmiana stałej organizacji ruchu w
Brzegu Dolnym ul. Sienkiewicza" w ramach zadania zmiana stałej organizacji ruchu w m.
Brzeg Dolny w zakresie DW 341 oraz ul. Sienkiewicza.}

Zadanie zostało omówione przez p. B. Sadowską w poprzednim punkcie.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki, Infrastruktury i Środowiska p. Kamil Jeżyna
poinformował, iż opinia komisji jest pozytywna.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie
pomocy finansowej Gminie Brzeg Dolny w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na
realizację zadania bieżącego pn.: "Zmiana stałej organizacji ruchu w Brzegu Dolnym ul.
Sienkiewicza" w ramach zadania zmiana stałej organizacji ruchu w m. Brzeg Dolny
w zakresie DW 341 oraz ul. Sienkiewicza.
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Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumilas, Urszula Wojtyło,
Anna Wróbel

13. Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia
wysokości opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Centrum Kształcenia Zawodowego
i Ustawicznego w Wołowie.}

Głos zabrała p. Katarzyna Fęglerska - kierownik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw
Społecznych, która przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały.
Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Wołowie z uwagi na poprawę
standardu pobytu w bursie zwróciła się z prośbą o zmianę stawki obowiązującej dla
wszystkich uczniów i kursantów korzystających z bursy.
Ustala się opłatę za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Centrum Kształcenia Zawodowego
i Ustawicznego w Wołowi e w następujących wysokościach:

a) za pobyt do 14 dni w kwocie 50 zł
b) za pobyt do 31 dni - w kwocie 100 zł
c) za pobyt powyżej miesiąca - w kwocie 75 zł za każdy miesiąc, po wcześniejszej

deklaracji okresu pobytu

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych p. Anna Wróbel
poinformowała, iż opinia komisji jest pozytywna.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za
zakwaterowanie w Bursie Szkolnej w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego
w Wołowie.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, JózefSzumilas, Urszula Wojtyło,
Anna Wróbel

14. Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu
sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych mających siedzibę na
obszarze Powiatu Wołowskiego.}

Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych p. Katarzyna Fęglerska
przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały:
Przedłożyła, że zgodnie z ustawą Prawo Oświatowe do wyłącznej kompetencji Rady Powiatu
należy ustalenie planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych, z
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uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze
powiatu prowadzonych przez inne organy prowadzące.
Celem podjęcia uchwały jest aktualizacja wykazu szkół funkcjonujących na terenie Powiatu
Wołowskiego.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych p. Anna Wróbel
poinformowała, iż opinia komisji jest pozytywna.

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych
szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu
Wołowskiego.

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, Józef Szumi las, Urszula Wojtyło,
Anna Wróbel

15. Rozszerzenie {Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę
w sprawie szczegółowych zasad udzielania stypendiów dla uzdolnionych uczniów
uczęszczających do szkół prowadzonych przez Powiat Wołowski.

P. Katarzyna Fęglerska przedstawiła uzasadnienie projektu uchwały.
W związku z faktem, iż stypendium przyznawane jest uczniom dwa razy w ciągu roku
szkolnego, należało doprecyzować warunki oraz tryb przyznawania stypendiów
z zaznaczeniem, że we wnioskach dotyczących pierwszego semestru prezentowane są
osiągnięcia za ten semestr. Natomiast w przypadku wniosków składanych w drugim
semestrze osiągnięcia i dokumenty odnoszą się do roku szkolnego, poprzedzającego złożenie
wniosku.

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych p. Anna Wróbel
poinformowała, iż komisja nie procedowała zmian na ostatnim posiedzeniu, lecz na jednym z
posiedzeń odbytych wcześniej. Opinia komisji jest pozytywna

Glosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu oraz podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych
zasad udzielania stypendiów dla uzdolnionych uczniów uczęszczających do szkół
prowadzonych przez Powiat Wołowski.

Wyniki glosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (17)
Stanisław Borkowski, Janusz Dziarski, Artur Fojt, Michał Gołąb, Bartosz Granat, Jarosław
Iskra, Stanisław Jastrzębski, Kamil Jeżyna, Janusz Kawalec, Wacław Kwiek, Maciej Nejman,
Kazimierz Pakulski, Zbigniew Posacki, Zbigniew Skorupa, JózefSzumilas, Urszula Wojtyło,
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Anna Wróbel

16. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i działalności Zarządu między
sesjami.

Głos zabrał Starosta p. Janusz Dziarski, aby uzupełnić sprawozdanie z działalności Zarządu.
Wykonawca sali gimnastycznej przy Zespole Szkół Specjalnych i Placówek Oświatowych
w Wołowie zgłosił, że budynek jest gotowy do odbioru. Są realizowane projekty oświatowe,
trwają postępowania, część z nich jest po rozstrzygnięciu.
Na dzień 28 czerwca na terenie powiatu zakażonych COVID-19 było 3396 osób,
wyzdrowiało 3321 osób, miało miejsce 71 zgonów. W izolacji przebywały na dzień
wczorajszy 4 osoby, w kwarantannie 72. W placówkach PCM zaszczepiło się do dnia 28
czerwca 17952 osoby.
W kwestii dzików, wydano 4 decyzje na odstrzał i odłów redukcyjny dzików, 2 dotyczyły
spółek prawa handlowego w Brzegu Dolnym. W Wołowie l decyzja dotyczy ogródków
działkowych "Żywioł" i odstrzału. Decyzje są w trakcie realizacji.
Na poprzedniej sesji padło pytanie o możliwość otrzymania w powiecie pomocy medycznej
po ukąszeniu żmii. Zastrzyk w takiej sytuacji można otrzymać na izbach przyjęć szpitali
w Wołowie i Brzegu Dolnym.

P. Bartosz Granat zapytał o zarządzenie Starosty nr 41/2021. Zarządzeniem tym na doradcę
etycznego powołany został Sekretarz p. Andrzej Nejman. Po wystąpieniu radnego Granata
rozwinęła się dyskusja, w której wzięli jeszcze udział: Starosta Janusz Dziarski oraz radny p.
Michał Gołąb. Radni mieli wątpliwości co do sposobu wyłonienia doradcy oraz jego
wynagradzania. Starosta zadeklarował monitorowanie pracy doradcy etycznego.

17. Informacja Przewodniczącego Rady na temat działalności w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący poinformował o piśmie od Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego
o udzieleniu dotacji dla parafii w Głębowicach na remont ołtarza głównego w tamtejszym
kościele.

P. Bartosz Granat zapytał o spotkanie z p. Wójt Wińska, czy spotkanie się odbyło lub czy jest
zaplanowany jakiś termin?

Przewodniczący odpowiedział, iż spotkanie się nie odbyło, ale zaproponuje termin na
przyszły tydzień.

18. Interpelacje i zapytania radnych.

Przewodniczący poinformował, iż od ostatniej sesji nie wpłynęły od radnych interpelacje ani
zapytania.

P. Urszula Wojtyło zapytała o podwyżki dla pracowników administracji i obsługi w
jednostkach edukacyjnych o uchwały powierzające stanowiska dyrektorów szkół.

P. Starosta odpowiedział, że dotychczas podwyżka nie była realizowana, natomiast uchwały o
powierzeniu są przygotowane na najbliższe posiedzenie Zarządu Powiatu.
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19. Wnioski i oświadczenia radnych.

Brak głosów.

20. Wolne głosy, komunikaty.

P. Przewodniczący poinformował, że na lipiec nie jest planowana sesja ani żadne posiedzenie
komisji, stąd porządek obrad dzisiejszej sesji jest tak bogaty. Oczywiście może pojawić się
potrzeba zwołania sesji.

P. Urszula Wojtyło dopytywała o zaległe protokoły.

P. Przewodniczący wyjaśnił, że zaległości w protokołach z sesji wynikły z krótkich terminów
zwoływania kolejnych sesji. Jeśli chodzi o protokoły z komisji, dzięki zatrudnieniu drugiego
pracownika w Biurze Rady są stopniowo uzupełniane i w niedługim czasie będą robione na
bieżąco.

21. Zakończenie obrad.

Przewodniczący zamknął XXXVI Sesję Rady Powiatu Wołowskiego.

~u
Przewodniczący

Rada Powiatu Wołowskiego

Przygotował(a): Marta Wabiszczewicz-Krawczuk ~ ,LJ~.Lt.t.turi IIl- ~ V\Mk

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl
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